
Protokół nr 4/11
z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

w dniu 3 lutego 2011 r.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 14.00, zakończono o 15.40
Przewodniczył: - Przewodniczący Komisji Dariusz Matoszko
Protokółowała Joanna Korzeniewska Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Niepublicznych Szkół Podstawowych.
4. Projekt uchwały w sprawie publicznego i nieodpłatnego udostępnienia obiektów sportowo-

rekreacyjnych w miejscowościach Bogusze i Malawicze Dolne.
5. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia "Planu Odnowy Miejscowości Bogusze na lata

2010-2017"
6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia "Planu Odnowy Miejscowości Malawicze Dolne na

lata 2010-2017"
7. Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy

Transgranicznej Polska-Rosja-Litwa w latach 2007-2013 na budowę Centrum Edukacyjno-
Rekreacyjnego nad Zalewem Sokólskim.

8. Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy
Transgranicznej Polska-Białoruś-Ukraina w latach 2007-2013 na modernizację Przedszkola
Nr 4 w Sokółce.

9. Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy
Transgranicznej Polska-Białoruś-Ukraina w latach 2007-2013 na montaż kolektorów
słonecznych i oświetlenia hybrydowego.

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży służbowej radnego
Rady Miej skiej w Sokółce

11. Wolne wnioski.

Ad.1.
Otwarcie i przyjęcie porządku obrad.
Przewodniczący Komisji wniósł o wprowadzenie od porządku obrad punktu projekt uchwały w
sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
Radni 4 głosami "za" przy 4 "przeciw" przyjęła wniosek.
Przewodniczący poddał cały porządek pod głosowanie.
Komisja 4 głosami "za" przy 4 "przeciw" przyjęła wniosek.
Komisja obradowała wg. następującego porządku.

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Niepublicznych Szkół Podstawowych.
4. Projekt uchwały w sprawie publicznego i nieodpłatnego udostępnienia obiektów sportowo-

rekreacyjnych w miejscowościach Bogusze i Malawicze Dolne.



5. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia "Planu Odnowy Miejscowości Bogusze na lata
2010-2017"

6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia "Planu Odnowy Miejscowości Malawicze Dolne na
lata 2010-2017"

7. Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy
Transgranicznej Polska-Rosja-Litwa w latach 2007-2013 na budowę Centrum Edukacyjno-
Rekreacyjnego nad Zalewem Sokólskim.

8. Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy
Transgranicznej Polska-Białoruś-Ukraina w latach 2007-2013 na modernizację Przedszkola
Nr 4 w Sokółce.

9. Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy
Transgranicznej Polska-Białoruś-Ukraina w latach 2007-2013 na montaż kolektorów
słonecznych i oświetlenia hybrydowego.

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży służbowej radnego
Rady Miejskiej w Sokółce

11. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
12. Wolne wnioski.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Niepublicznych Szkół Podstawowych przedstawił
Zastępca Burmistrza K.Szczebiot wprowadzając autopoprawkę zwiększając kwotę do 750 zł.
Radny S.Pałusewicz zapytał jaka była w poprzednim roku.
Pani Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła że byłą to kwota 733 zł.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinie pozytywną do projektu uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie publicznego i nieodpłatnego udostępnienia obiektów sportowo-
rekreacyjnych w miejscowościach Bogusze i Malawicze Dolne przedstawił Zastępca Burmistrza
K.Szczebiot.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinie pozytywną do projektu uchwały.

Ad.S
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia "Planu Odnowy Miejscowości Bogusze na lata 2010-
2017" przedstawił Zastępca Burmistrza K.Szczebiot.
Radna E.Jakimik zapytała kiedy był opracowywany dokument i dlaczego w dokumencie jest zapis że
będzie remont Sali katechetycznej która nie jest własnością gminy.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że program opracowywał Pan Romanowicz i do niego
powinny być kierowane pytania.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinie pozytywną do projektu uchwały.



Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia "Planu Odnowy Miejscowości Malawicze Dolne na lata
2010-2017"
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinie pozytywną do projektu uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy Transgranicznej
Polska-Rosja-Litwa w latach 2007-2013 na budowę Centrum Edukacyjno-Rekreacyjnego nad
Zalewem Sokólskim przedstawił Zastępca Burmistrza K.Szczebiot.
Radna E.Jakimik zapytała o koszt każdej wykonywanej dokumentacji.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że jest to koszt około 100 tys. zł. ale jest to koszt
kwalifikowany. Dodał, ze nie należy się obawiać że coś jest tworzone do szuflady, poprostu czeka na
właściwy moment.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinie pozytywną do projektu uchwały.

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy Transgranicznej
Polska-Białoruś-Ukraina w latach 2007-2013 na modernizację Przedszkola Nr 4 w Sokółce
przedstawił Zastępca Burmistrza K.Szczebiot
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinie pozytywną do projektu uchwały.

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy Transgranicznej
Polska-Białoruś-Ukraina w latach 2007-2013 na montaż kolektorów słonecznych i oświetlenia
hybrydowego przedstawił Zastępca Burmistrza K.Szczebiot, wniósł również autopoprawkę o
dopisanie Przedszkola Nr 2.
Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę.
Komisja jednogłośnie przyjęła autopoprawkę.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinie pozytywną do projektu uchwały.

Ad.IO
Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży służbowej radnego Rady
Miejskiej w Sokółce przedstawiła Joanna Korzeniewska specjalista w Wydziale Ewidencji i
Organizacji.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinie pozytywną do projektu uchwały.

Ad.U
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
Radny Ł.Moździerski zapytał o jaki procent wzrośnie wynagrodzenie dla pracowników, dokładnie o
obsługę przedszkoli. Zgłosił wniosek aby kwotę która została z obniżenia wynagrodzenia dla
Burmistrza została przeznaczona dla pracowników obsługi w Przedszkolach.
Pani Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśnił, że teraz Komisji nie może składać wniosków bo Burmistrz
będzie się musiał znowu ustosunkować do nich.



Z-ca Burmistrza K.Szczebiot zaproponował aby ujednolicić wynagrodzenia dla pracowników obsługi
przedszkoli.

Ad.12
Wolne wnioski.
Radna J.Bieniusiewicz poruszyła sprawę opłacania za czynsz za harcerzy.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że w tej chwili ustaliliśmy że harcerze przeniosą się do czasu
remontu kina do pomieszczeń w kinie.
Przewodniczący Komisji poinformował o pismach które wpłynęły do Komisji.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Dariusz Matoszko


